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حقوق كارمندان و بازنشستگان 20 درصد افزایش مییابد

رئیسجمهور، شنبهشب در یك برنامه تلویزیونی به پرسشهای خبرنگاران درباره مسائل اقتصادی كشور پاسخ داد. ارائه

جزئیاتی از بودجه كل كشور سال92، واكنش شدید به افزایش قیمت خودرو و تاكید بر اجرای فاز دوم قانون هدفمندی

یارانهها، از مهمترین بخشهای صحبت احمدینژاد بود.

احمدینژاد در برنامه زنده تلویزیونی:
حقوق كارمندان و بازنشستگان 20 درصد افزایش مییابد

رئیسجمهور، شنبهشب در یك برنامه تلویزیونی به پرسشهای خبرنگاران درباره مسائل اقتصادی كشور پاسخ داد. ارائه جزئیاتی از
بودجه كل كشور سال92، واكنش شدید به افزایش قیمت خودرو و تاكید بر اجرای فاز دوم قانون هدفمندی یارانهها، از مهمترین

بخشهای صحبت احمدینژاد بود.

به گزارش فارس، احمدینژاد در پاسخ به پرسشی درخصوص علت تاخیر در ارائه بودجه، با بیان اینكه امسال ما شرایط خاصی را
تجربه كردیم گفت: بودجه تا حدود زیادی تحتتاثیر درآمدهای نفتی است و وقتی در درآمدهای نفتی و قیمت ارز نوسان ایجاد
میشود به طور طبیعی بودجه هم تحتتاثیر قرار میگیرد. برهمیناساس لازم بود ما یك ارزیابی نسبتا دقیقی از شرایط محیطی داشته

باشیم و عملكرد بودجه درسالجاری را بررسی كنیم.

به مجلس روزچهارشنبه  را  بودجه  بودجه كاهش دادیم گفت: انشاءالله  در  را  اینكه ما بشدت سهم نفت  بیان  با  احمدینژاد 
میفرستیم.

وی در پاسخ به این سوال كه مكانیزمهای جبرانی چیست، افزود: یك بخش، كنترل هزینههای مصرفی دولت است و بخش دیگر
افزایش سایر درآمدهای دولت از جمله مالیات را شامل میشود؛ وقتی سطح قیمتها بالا میرود درآمد دولت هم از مالیات به همان
نسبت بالا میرود.رئیسجمهور افزود: در بودجه تغییراتی دادهایم و اموال راكد در سازمانها یا حتی فعال را كه ضرورت ندارد دولت

آنها را اداره كند، با شرایطی سهل به مردم واگذار میكنیم.

2760 میلیارد تومان، یارانه دارو

رئیسجمهور در پاسخ به پرسشی درباره مكانیزمهای مقابله با تحریمها در بودجه سال آینده، اظهار كرد: ما با انتخاب بدترین گزینه
تلاش كردیم با كمترین درآمد ممكن، شرایط را اداره كنیم.

احمدینژاد افزود: در بودجه مكانیزمهایی گذاشتیم كه اگر درآمد بالاتر رفت صرف سرمایهگذاریها شود و اگر كاهش یافت، از جاهایی
كم كنیم كه به سرمایهگذاری آسیب نزند.

آنها كمك به  یا  قدرت خرید مردم حفظ شود  نوعی  به  كردیم  بودجه تلاش  در  لذا  دارند  قرار  داد: مردم تحت فشار  ادامه  وی 
شود.رئیسجمهور با تبیین برخی پیشبینیها اظهار كرد: علاوه بر بودجه معمول برای بحث درمان دو رقم بزرگ قرار دادیم كه 2000

میلیارد تومان آن برای بحث پزشك خانواده است.

وی ادامه داد: همچنین مبلغ 2760 میلیارد تومان به عنوان یارانه و ارز دارو و نیروهای تخصصی اختصاص دادیم و برای بیماران
صعبالعلاج نیز ردیفهایی را درنظر گرفتیم تا فشار را كاهش دهیم.

یارانه نقدی حتما افزایش پیدا میكند
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وی ادامه داد: حقوق كارمندان، بازنشستگان و افراد تحت پوشش نهادهای حمایتی نیز در بودجه، نسبتاً خوب افزایش یافته و رقم
افزایش آن از 13/5 درصد كه سال گذشته بود، به 20 درصد ارتقا یافته است.

احمدینژاد گفت: یكی از كارهای مهم ما برای سال آینده كه در بودجه پیشبینی شده، موضوع هدفمندی یارانهها است؛ هدفمندی
یارانهها از بهترین روشها برای كاهش سهم ارز نفتی در بودجه و در اقتصاد ملی است یعنی اقتصاد ملی را بزرگ میكند و باعث رشد
آن میشود و سهم درآمدهای نفتی را هم كاهش میدهد.وی در پاسخ به این پرسش كه آیا پرداخت یارانه نقدی در سال آینده

افزایش مییابد، اظهار كرد: بله حتما پرداخت یارانه افزایش مییابد.

افزایش 20درصدی احمدینژاد درخصوص حقوق و دستمزد كاركنان دولت و كارگران هم اظهار كرد: ما برای این موضوع یك 
پیشبینی كردهایم و یارانهها را هم افزایش دادیم، وقتی این مسائل را كنار هم میگذاریم، موضوع پوشیده میشود. البته قانون
كارگری مرجع دیگری را برای تعیین افزایشها مشخص كرده است كه در آنجا دولت دخالتی ندارد و وزیر كار این موضوع را پیگیری
میكند؛ اگر ما هدفمندی را اجرا كنیم قدرت خرید افزایش پیدا میكند؛ یعنی با آن چیزی كه ما پیشبینی كردهایم هم كاهش امسال

جبران میشود و هم افزایش قیمت هدفمندی پوشش داده خواهد شد.

وی ادامه داد: اجرای مرحله دوم هدفمندی یارانهها هفت دهك را پوشش میدهد كه این خیلی خوب است؛ البته ما سه دهك
باقیمانده را حذف نمیكنیم ولی افزایش قدرت خرید برای هفت دهك اتفاق میافتد. رئیسجمهور با بیان اینكه پرداختهای مستقیم
همه یكسان خواهد بود، گفت: البته بحثی با برخی همكاران در مجلس داشتیم كه اصرار میكردند برخی دهكها را حذف كنیم كه
مطالعاتی هم انجام دادیم و افرادی هم شناسایی شدند؛ اما فعلا برنامه حذف در دستور كار نیست. احمدینژاد درخصوص نرخ ارز در
سال آینده اظهار كرد: همه تلاش ما این است كه به سمت یك نرخ در موضوع ارز برویم، ولی شوكی كه وارد شد خیلی سنگین بود و
سنگینترین شوكی كه میتوانست به یك اقتصاد وارد شود به ما وارد شد كه انشاءالله در آینده ابعاد این موضوع را برای مردم بازگو

میكنیم.

تاثیر افزایش قیمتها بر مسكن

رئیسجمهور در پاسخ به پرسشی درخصوص وضع آینده مسكن مهر و تسهیلات و راهكارهای حل مشكلات مربوط به این پروژه اظهار
كرد: وقتی سطح عمومی قیمتها بالا میرود، در مسكن هم تاثیر میگذارد. احمدینژاد افزود: وقتی قیمتها بالا میرود پرداختی

مردم در حوزه مسكن هم افزایش مییابد كه البته تعداد زیادی از مردم با همان رقم اولیه صاحبخانه شدهاند.

تحریم داخلی پسته

احمدینژاد در پاسخ به این پرسش كه با روش مردم در تحریم برخی كالاها همچون آجیل كه قیمت آن افزایش كاذب داشته، موافق
است یا خیر، اظهار كرد: این اصولا روش خوبی است اما ما هم باید كنترلها را كاملتر و حلقههای آن را تقویت كنیم. وی تصریح كرد:
همه باید كمك كنیم كه از این شرایط عبور كنیم و انشاءالله عبور خواهیم كرد. بنیه اقتصادی كشور ما نیز قوی است و دشمن و دولت
آمریكا كه با همه توان وارد عرصه شده تا به ما فشار آورد، نمیتواند توفیقی به دست آورد. رئیسجمهور گفت: عبور از این مرحله و

پیروزی در این نبرد اقتصادی به معنای آن است كه ما ظرف چهار، پنج سال به قدرت اول یا دوم اقتصاد دنیا تبدیل شویم.

خودروسازها زیر قول خود زدند

رئیسجمهور در پاسخ به پرسشی در مورد افزایش قیمت خودرو طی ماههای اخیر، اظهار كرد: در رابطه با موضوع قیمت خودرو حق با
شورای رقابت است؛ بنده در این باره با هیچكسی توافق نكردم؛ خودروسازان آمدند به دولت گفتند كه ما نیازمند منابع هستیم و در
دولت هم بحث مفصلی شد كه ما چطور به تأمین منابع خودروسازان كمك كنیم؛ این یك تصمیم كلی بود كه ماهها پیش گرفته شد تا
غیر از كالاهای اساسی سایر كالاها با ارز مبادلهای باشد و این حرف جدیدی نیست. وی ادامه داد: خودروسازان با وزیر و سازمان
گفتوگو كردند و تعهد دادند آقایان اجازه دهند خودشان بازار را مدیریت كنند و قیمت را به حدی بیاورند كه معادل ارز مبادلهای شود.

احمدینژاد اظهار كرد: خودروسازان باید تولیدشان را بالا ببرند چرا كه اكنون همه چیز وجود دارد و خودروسازان ما هم خیلی پولدارند؛
من شنیدم خودروها را پیشفروش كردند و بعد زیر این موضوع زدند و خودروها را با قیمت بالاتری میفروشند كه این خیلی بد است.

رئیسجمهور ادامه داد: خیلی بد است كه ما به این موضوع وارد شویم و بخواهیم با كسی برخورد كنیم؛ خود خودروسازان باید
خوشقول باشند؛ الان نوعی انحصار در موضوع خودرو بهوجود آمده است و من دارم به این نتیجه میرسم كه كنترل واردات خودرو را
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از وزارت صنایع بگیریم. كارخانههای داخلی هم مقداری اجحاف میكنند.

وی اضافه كرد: ممكن است خودروسازان یك خودروی پراید را 20 یا 18 میلیون بفروشند و باز هم بگویند ضرر میكنیم؛ اما سوال
اینجاست چطور ضرر میكنید؟ مگر پراید چقدر ارزبری دارد؟ پراید حدود هشت میلیون تومان بود، مگر چقدر گران شده است؟ این

خیلی بد است و من امیدوارم خودشان قیمتها را اصلاح كنند. چرا كه خوب نیست ما به این موضوع ورود پیدا كنیم.

احمدینژاد گفت: خودروسازان موظف هستند كه خودشان قیمت بازار را به قیمت واقعی برسانند.

بودجه سه دوازدهم هم میدهیم

رئیسجمهور درخصوص انتظارات دولت از مجلس در بررسی لایحه بودجه و اینكه آیا به همراه بودجه لایحه چنددوازدهم هم ارائه
میشود یا خیر، گفت: بله، ما لایحه سهدوازدهم ارائه میكنیم.وی افزود: بودجه، كاملا هدفمند و متناسب با شرایط امروز تدوین شده
و همكاران ما خیلی روی آن كار كردهاند؛ همكاران ما در مجلس هم توجه دارند اگر منطق بودجه به هم بخورد، آثارش عوض میشود.

توضیحات رئیس شبكه یك سیما در مورد مصاحبه دیشب رئیس جمهور

رئیس شبكه یك سیما، با اشاره به گفت و گوی اخیر تلویزیونی رئیس جمهور و شائبه های ایجاد شده درباره پخش زنده این گفت و
گو عنوان كرد: مصاحبه ریاست محترم جمهور با مجری سیما مانند همیشه به طور زنده از شبكه یك پخش شد. بخشی در گفت و گو با
خبرنگار سیاسی باشگاه خبرنگاران افزود: حسب دستور ریاست سازمان ، مصاحبه سایر خبرگزاری ها نیز بلافاصله پس از سریال شبانه ،

با اطلاع رسانی مكرر پخش شد؛ به همین دلیل اجرای برنامه هفتگی نگاه یك نیز منتفی شد.
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